
 

 

 

 

 

 

Møtereferat fra Bergringens generalforsamling 2024 

Til stede:  Agnes Raaness, Nicole Renee Fett, Lisbeth Hultmann,  Rolf Arne Kleiv, 

Tanja Marie Gjerde, Alexander Moe, Susanne Moseid Bryhni, Maria Kjølner 

Fossnes 

Frafall: Ute Mann 

Gjelder:  Generalforsamling 

Møtetid:  01.02.2024, 11.00-12.30 

Møtested:  PTS paviljong 1, møterom 162 

Referent: Maria Kjølner Fossnes 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bergringens hovedmål er: 

 

Hovedmål 1 – Øke søkningen og interessen for utdanning innen bergfag. 

Hovedmål 2 – Bidra til en tett relasjon mellom IGP, studenter og bergindustrien. 

Hovedmål 3 – Bidra til å sikre høyere utdannet kompetent arbeidskraft til bergindustrien. 



Gjøremål: 

• Budsjettoppdateringer ved behov. 

• Kontrakt mellom Bergringen og Bergstuderenes forening. 

• Sette opp møteplan. Denne kan også publiseres på nettsiden, slik at de 

som ønsker å formidle noe til Bergringen vet innen hvilke datoer de 

burde ta kontakt. 

• Jobbe med rekruttering av nye medlemmer til Bergringen. 

• Innføre en buffer i budsjettet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Generalforsamling i Bergringen [01.02.24] 
1. Velkommen  

Det ønsket velkommen ved Agnes Raaness, med introduksjon og gjennomgang av 

hva Bergringen sine formål er og hva de står for. 

 

 

2. Gjennomgang av referat fra forrige styremøte [17.01.24] 

Referat fra forrige styremøte ble ikke gjennomgått. Det var isteden en gjennomgang 

av årsberetningen for 2023. 

 

 

 

3. Saker til avgjørelse  

a. Valg av møteleder og referent 

Agnes Raaness blir godkjent som møteleder, og Maria Fossnes blir godkjent som referent 

 

b. Godkjenning av innkalling 

 

c. Årsberetning 2023 

I 2023 har det vært en oppdatering av studieretninger. Petroleum heter nå Georessurser og 

geoteknologi, og Tekniske Geofag heter nå Ingeniørgeologi. Det har også vært noe endring i 

antall studieplasser. 

Studentstøtte i 2023:  

• 41 studenter har fått IT stipend.  

• 33 studenter har fått støtte til konferanser og møter. Blant annet ble det arrangert 

anleggsbesøk til Fv. 704 Tanem-Tullan. 

Det er tanker om å tilrettelegge for flere anleggsbesøk, blant annet ved innkjøp av 

verneutstyr. 

Nåværende har Bergringen 33 medlemsbedrifter. I 2023 har Buldrtech og Statkraft blitt 

medlemmer. Arctic Mineral Resources og Norcem har sagt opp medlemskapene sine. 

 

d. Regnskap 2023 og 204 

Gjennomgang av fjorårets regnskap ble presentert. 

Økonomien er generelt bra. Fra fjorårets generalforsamling ble det gjort klart at Bergringen 

kan bruke mer ressurser. 



 

Det ble nevnt på møtet at en buffer kan være lurt å innføre i budsjettet. 

 

Medlemsavgiften blir gradvis flyttet nærmere starten av året. Planen er at denne etter hvert 

skal sendes ut i januar, uten at overgangen blir for brå. 

 

 

e. Budsjett 2023 og 2024 

Budsjett for 2024 har litt lavere inntekt enn forventet, men dette kommer av at 3 

medlemsbedrifter ikke har betalt faktura, og at en større medlemsbedrift har sagt opp 

medlemsapet. 

Det ble presentert ideer om å rekruttere større tunnelentreprenører som medlemmer av 

Bergringen. Dette kan også bidra til høyere inntekt. 

Bergprisen er budsjettert til 40 000 kr. Det skal være 2 vinnere som får 15 000 kr hver. Det er 

dermed 10 000 kr i overskudd på bergprisen. 

Regnskap og budsjett for 2023 og 2024 godkjennes. Det nye styret får ansvaret med å 

oppdatere budsjettet videre om nødvendig. 

 

f. Valg, styret i bergringen 

Det nye styret godkjennes. Endringer fra fjoråret er at Maria Fossnes overtar for Jenny Osen 

som sekretær. Ny leder blir avgjort under neste styremøte. 

 

 

 

 

4. Andre saker til avgjørelse: 

a. Kontrakt med Berg bedriftskomite 

Det har tidligere vært samarbeid mellom Bergringen og Bergstuderenes Forening. Det skal 

opprettes kontrakt som gjør dette samarbeidet offisielt. 

Fra før av har det vært forvirring fra medlemsbedrifter om forskjellen mellom Bergringen og 

Bergstuderenes forening. Tydeliggjøring av forskjellen kan være nødvendig, men en 

samarbeidskontrakt her vil hjelpe bedriftene med å nå fram når de skal ha kontakt.  

 

 

 

 

 

5. Eventuelt 



a. Rekruttering av medlemmer 

Det ble satt fokus på under årsberetningen at det kan bli tatt kontakt med større 

tunnelentreprenører for medlemskap i Bergringen. Geologi har blitt et langt viktigere felt i 

denne industrien, så her er det mye interesse. Bedrifter som ble nevnt var blant annet Skanska 

og Veidekke. 

 

b. Støtte til hovedekskursjoner 

Under møtet ble det stilt spørsmål om hva pengene går til på hovedekskursjoner, da noen 

hadde hørt rykter om at pengene som ble gitt i støtte hadde blitt brukt til en større middag. 

Det tas opp om det skal etterspørres budsjett fra studentene som skal på hovedekskursjon, 

ettersom pengene som gis i støtte er øremerket reise og ekskursjon.  

Overskudd av pengestøtten skal doneres til neste års kull sin hovedekskursjon. 

 

 

6. Neste styremøtedato 

 

Dato kommer senere 


